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To:

gine nlBEEED
fi 5.1.2¢ |] EE @minvws.nl]
Cc:

From:

Sent: Tue 10/20/2020 2:53:12 PM

Subject: RE: Nieuwe corona(coach)app - RSVP 21-10-20

Received: Tue 10/20/2020 2:53:12 PM

Ik had overigens net overleg met WJZ over staatssteuntoets in ander verband en ik heb niet helemaal idee dat je die koers niet

moet lopen. Als het maar zo algemeen mogelijk geformuleerd is liggen daar best wel kansen.

Maar nog afgezien daarvan moeten er ook wel financiéle middelen zijn.

Gr

var:IEEE) EE inv i

Verzonden: dinsdag 20 oktober 2020 16:21

) SEE irs. ) SESE vin;IESE
@minvws.nl>; ¢ 1.2e , @minvws.nl>

CC:

Onderwerp: RE: Nieuwe corona(coach)app - RSVP 21-10-20

Dag 512e

Dank. Ik ga even met collega’s NZa schakelen hoe zij er tegenaan kijken.

Los van de inhoudelijke vragen lijkt het er de laatste tijd wel vaker op dat NZa en VWS zllebei het gevoel hebben hier de

beslissing over te kunnen nemen.

Dus uit de propositie van NZz klinkt door dat zij de afwegingen maken en onderstaande vragen onderzoeken. En ons een kort

opdrachtbriefje vragen. Maar ik lees dat jullie dat anders zien en ook een paar inhoudelijke vragen hebben over de oplossing
zelf.

Dank voor nu en ik kom er op terug.

Groet,

Van: 2 ) JEEH @minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 20 oktober 2020 15:59

)SESE@ minvws.ni>; INEESECNEN
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Nieuwe corona(coach)app - RSVP 21-10-20

sone
ZoalsIEEaangeeft, denken wij echt dat er nog teveel uitzoekpunten om al een concept opdrachtbrief te schrijven.

Zoals eerder aangegeven vragen we ons af wat de effectiviteit van deze app is en of is aangetoond dat het daadwerkelijk
bijdraagt aan het beschikbaar houden van zorg in de eerste lijn.
Daarnaast hebben wij eerder onze twijfels geuit over het toepassen van de beschikbaarheidbijdrage voor deze app. We gaven

daarbij aan dat een subsidie vanuit VWS vermoedelijk een beter instrument is. Ik realiseer me dat we daar wellicht niet duidelijk
genoeg in waren, maar om een beschikbaarheidbijdrage mogelijk te maken moet er een AMvVB gewijzigd worden, en moet eerst

ook de vraag beantwoord worden of het concept past binnen het doel van de beschikbaarheidbijdrage. Een opdrachtbrief aan de

NZa om het een “soort van rechtmatig te maken” doet daar niets aan af en verandert dit niet.

Het is volgens ons, op basis van de informatie die je ons hebt gegeven, juridisch niet haalbaar en beleidsmatig niet wenselijk om

het instrument beschikbaarheidbijdrage te gebruiken voor de app. In het kort:

- De beschikbaarheidbijdrage is een instrument die in het leven geroepen is “om te voorkomen dat een noodzzkelijk

geachte vorm van zorg niet tot stand komt of in stand blijft”. Even los van de preventieve werking die daadwerkelijk zorg

kan ontlasten denken wij niet dat een coronacoach app een noodzakelijke vorm van zorg is. Net zo min als dat andere

handige apps/websites als thuisarts.nl via de beschikbaarheidbijdrage (ook in coronatijd) worden betaald.
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- Daarnaast past de coronacoachapp, als eerder ook aangegeven, niet binnen de beschikbaarheidbijdrage voor de ROAZ.

De ROAZ bijdrage is voor de beschikbaarheid van traumazorg in instellingen voor medisch specialistische zorg. Het gaat
om de codrdinatiefunctie ten behoeve van acute zorgverlening. Het onderdeel “codrdinatie” richt zich dus op het

codrdineren van de zorg. Als we het goed hebben begrepen gaat het bij de coronacoachapp om het monitoren cq

verlenen van zorg door middel van het geven van advies. Dit is een wezenlijk verschil. Hierdoor valt de bekostiging van

de app niet binnen de reikwijdte van de AMvB en daarop voortvloeiende aanwijzingen aan de NZa.

- Tot slot maken we ons ernstig zorgen over de precedentwerking. Wij hebben geen overzicht van alle initiatieven, maar

thuisarts.nl en anderen zouden dan ook in aanmerking komen.

We denken natuurlijk graag met je mee over andere wijze van financiering en het lijkt ons goed om andere directies hierbij te

betrekken. Laten we een webex plannen met CZ en Z.

Groeten,

Van:IEEEEEleminvws.nl>

Verzonden: dinsdag 20 oktober 2020 11:16

) mins. INCRE
@minvws.nl>

cc:

Onderwerp: RE: Nieuwe corona(coach)app - RSVP 21-10-20

Prima. Maar stel voor om dat te doen als BB propositie die NZa heeft voorgesteld toch nog vastloopt.

Nu eerst werken aan een opdrachtbriefje voor een oplossing via de lijn cic ERE"512: OS voorgesteld.

5.1.2e jullie maken vast vaker opdrachtbrieven aan NZa bij PZo. Hebben jullie een format, of zijn er punten om

(standaard) rekening mee te houden?

Vanmiddag bel ik even.

van:INEECEEEETo minvws n>
Verzonden: dinsdag 20 oktober 2020 10:07

) SEE eminvws.ni>;[INGE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Nieuwe corona(coach)app - RSVP 21-10-20

Neem voor de route voor subsidie even contact op me EEN en ofIEEE
Zij hebben ervaring met de beademingsapparatuur en de route richting Brussel. Ook weten ze wie ze moeten hebben bij WIZ.
Gr

Als we de route subsidie doen heb ik mogelijk ook nog iets wat mee kan lopen.

Van:EEEEEF @ minvws.ni>

Verzonden: dinsdag 20 oktober 2020 08:44

EAPO) < 1s ik @minvws.nl>

cc:

Onderwerp: RE: Nieuwe corona(coach)app - RSVP 21-10-20

-« IEEE
Afstemming gaat allemaal nog gebeuren. Ook bij alle MTs. Maar wel goed om parallel aan het proces bij NZa een concept

opdrachtbrief op te stellen.

Dat maakt ook scherp welke vragen we nog hebben. Maar het is vooral bedoeld om snel te (kunnen) schakelen. Of de opdracht
ook echt gestuurd wordt hangt (dus) nog wel van een paar factoren af.

Met JERF-LE ben ik ook al de route voor subsidie aan het verkennen, mocht de BB route toch vastlopen.
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Waarbij we die subsidieroute dus mogelijk ook voor andere initiatieven die bijdragen aan toegankelijk houden van zorg gaan

gebruiken. Of, zoals|i}het noemt ‘intikken” #whateverittakes.

Mbt LNAZ, begreep van jou dat dat nu niet verstandig vond gegeven crisissituatie. Maar als je nogmaals wilt vragen. Het is

iig wel goed dat ze (vooraf) geattendeerd zijn.

Groet,

Verzonden: dinsdag 20 oktober 2020 08:35

) SEE mins. IEE)
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Nieuwe corona(coach)app - RSVP 21-10-20

ik vind dat je wel heel snel gaat moet er eerst niet even iets afgestemd worden op mt mveau? Moet misschien de

minister hier iets van vinden en bovenal moet er nog even iets financieels vastgelegd worden?

Ik zie ook dat nog afgestemd moet worden met LNA. 1s dat al gedaan?
Gr

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:IEEEBEY @minvws.nl>
Datum: maandag 19 okt. 2020 7:27 PM

 @minvws
nl>, ) IEEE @minvws.nl>,

) /minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: FW: Nieuwe corona(coach)app - RSVP 21-10-20

Allen,

Bijgaand aanvullende informatie van NZa over coronacoachapp en BB.

NZa wil graag een korte opdrachtbrief langs geschetste lijnen. Wie kan een eerste aanzet voor opdracht hiervoor richting NZa

opstellen met gebruikelijke teksten voor soortgelijke opdrachten?

Wat daar dan precies in moet komen, vraagt misschien nog wat specificatie. Vragen/opmerkingen graag naar mij om

gezamenlijk door te sturen. Mogelijk volgt snel een volgend overleg met NZa collega’s.
Groet,

ver:IEEE
Verzonden: maandag 19 oktober 2020 19:22

Aan:

cc: 2nza.nl>;NEEDBENE@ ninvws.01>
Onderwerp: RE: Nieuwe corona(coach)app

IE
Excuus. Als vanochtend besproken waren deze vragen nog niet doorgekomen.
Bij deze alsnog en zet ze ook intern alvast uit om concept opdrachtbrief op te stellen.

Wellicht eind deze week, of op moment dat jullie schikt, een gezamenlijk overleg plannen?

Groet,
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Ps. Is er ergens een concrete beschrijving hoe de oplossing nu precies werkt vanuit perspectief patient resp. professional? We

merkten intern dat het nog niet helemaal scherp is. Heeft ast wel?

Van:EEE oc utebuz@ nza.nl>

Verzonden: maandag 19 oktober 2020 11:10

HEE@ minvws.nl>
nza.nl>; minvws.nl>

Onderwerp: FW: Nieuwe corona(coach)app

Hierbij ook voor jou de mail. Je had hem nog niet begreep ik zojuist.

Verzonden: donderdag 15 oktober 2020 14:36

Aan:

Ce:

Onderwerp: FW: Nieuwe corona(coach)app

We zijn een stap verder. Bijgevoegd zijn 3 korte documenten. Aan de titel is de inhoud af te leiden. Document 1 is het belangrijkst

in het licht van ons overleg maandag. Wanneer iedereen er vaart achter zet, dan is inschatting dat onze RvB over 4 weken de

regeling kan vaststellen. Afstemming met LNAZ is in deze fase enige open punt. Gegeven de grote drukte bij hen — zoals directie CZ

aangeeft - is een niveau van afstemming lager in hun organisatie ook goed en heel formeel hoeft dit niet te gaan, kan een mail zijn.

minvws.nl>

Het maken van vaart vraagt iets van alle betrokkenen incl. VWS in dit geval. We kunnen uiteraard ook even bellen.

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u bestemd is. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht onjuist
aan u is toegezonden, wordt u vriendelijk verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. E-

mailberichten van de Nederlandse Zorgautoriteit (NZa) bevatten geen besluiten waaraan rechtsgevolgen zijn verbonden.
De NZa aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade. van welke aard ook, die verband houdt met risico’s verbonden aan

het elektronisch verzenden van berichten.


